
از حضور قانونمندانه بانوان در
ورزشگاه سردار آزادگان تشکر می

کنم
متینا شایسته نیا: درآستانه هفته دولت ، استاندار قزوین با
خبرنگاران رسانه های استان قزوین ،نمایندگان روزنامه های
سراسری و خبرگزاری های فعال در باغستان قزوین دیدار و به سوال

های آنان درباره مسائل روز استان پاسخ داد.

محمد مهدی اعلایی در این نشست که تاچهارساعت به طول انجامید و
معاونان او نیز به بعضی سوال ها پاسخ می دادند ، پس از رد شایعه
هـای مطـرح شـده دربـاره تغییـر مـدیرکل فرهنـگ و ارشـاد اسلامـی
گفت:متاسفانه برای یک جابهجایی مدیریتی در اداره کل ارشاد شاهد
روایتها و حواشی متعدد بودیم، درحالی که این اقدام ابتدا ابلاغ
وزارت ارشاد از سال گذشته و سپس پیگیری خود مدیرکل سابق برای
بازگشت به جهاد دانشگاهی بود.سمتی که اکنون در اختیار مدیرکل
سابق ارشاد قرار داده شده است از نظر گردش مالی به مراتب بیش تر
و حساس تر از اداره کل ارشاد استان قزوین است ضمن تاکید بر این
نکته که صحبتی از تخلف و برخورد قانونی با مدیرکل سابق نبوده که

متاسفانه فضای مجازی مسائلی مطرح شدکه واقعیت ندارد.

وی دربخــش دیگــری از ســخنان خــود ضمــن تقــدیر و تشکــر از حضــور
قانونمندانه بانوان در ورزشگاه سردار آزادگان گفت: از حضور
قانونمندانه بانوان در ورزشگاه سردار آزادگان برای تماشای تیم
شمس آذر تشکر می کنم و این قول را خواهم داد تا در آینده نزدیک

بسترهای توسعهای برای حضور بیشتر این بانوان فراهم شود.

اعلایی در ادامه با توجه به اتفاقات روی داده در مجموعه فرهنگی
تاریخی سعدالسلطنه تصریح کرد:این مجموعه یکی از نفایس ارزشمند
ملی است و مشابه آن در کشور انگشت شمار است.من از روز اول حضور
در استان قزوین به میراث فرهنگی گفتم که برای این مجموعه تدبیر
کند، زیست شبانه را فعال کند و ظرفیتهای اقتصادی را در این مکان
۲۴ ساعته کند، بررسی کارشناسی شد و قرار است یکسری اقدامات جامعی
در این مجموعه صورت پذیرد.با توجه به بعضی مسائل روی داده در سال
گذشته ،متاسفانه بعضی از بازدید کنندگان مسائل اخلاقی و یا حجاب
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خود را رعایت نمی کردند که دستگاه قضایی ورود کرده و اقداماتی را
انجام داده است که امیدواریم مشکل کسبه و غرفه داران این مجموعه

نیز برطرف گردد.

استاندار قزوین در ادامه ضمن قدردانی از کلیه افرادی که در مرحله
پیش ثبت نام انتخابات مجلس ورود کرده و کار ثبت نام را انجام
دادند ، یادآور شد: برای یازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای
اسلامی ۲۳۳ نفر ثبت نام کرده بودند که تعداد موجود در انتخابات

سال جاری بینظیر است.

اعلایی تعداد ثبت نام کنندگان برای مجلس دوازدهم در قزوین را نسبت
به تعداد کرسی این استان در خانه ملت جایگاه ششم کشوری اعلام کرد
و در خصوص مدارک تحصیلی ثبت نام کنندگان گفت: ۷۲ درصد ثبت نام
کنندگان دارای مدرک کارشناسی ارشد، ۱۴ درصد دکتری و چهار درصد
تحصیلات حوزوی دارند که در خصوص مدارک دکتری با یک افزایش چشمگیری

روبرو هستیم.

استاندار قزوین در خصوص ثبت نام کنندگان زن نیز افزود: میزان ثبت
نام کنندگان زن در این دوره نسبت به دوره قبل از رشد خوبی
برخوردار است و امیدواریم مردم با شرکت درانتخابات ، حماسه دیگری

را رقم بزنند.

استاندار قزوین درپایان یادآور شد: من همانند روز اول در استان
همچنان بر رعایت اخلاق گرایی تاکید دارم و معتقدم با حفظ احترام و
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اخلاق میتوان انتقاد سازنده داشت و موانع را از پیش پا برداشت.
امام راحل (ره) همیشه اعتقاد است که حکومت اسلامی، حکومت قانون
است و نباید فراتر از قانون متوقع بود، من اعتقاد دارم کارهایی
که امروز در استان صورت میگیرد یک اصلاح امور و ساماندهی کارهای

اداری است.


